

English

Important Safety Instructions

Safety messages contain a signal word that indicates the level of the hazard. An icon, when present, gives a graphical description of the hazard. Signal words are:

DANGER

Indicates an imminently hazardous situation which, if not avoided, will result in death or serious injury to the operator or to bystanders.

WARNING

Indicates a potentially hazardous situation which, if not avoided, could result in death or serious injury to the operator or to bystanders.

CAUTION

Indicates a potentially hazardous situation which, if not avoided, may result in moderate or minor injury to the operator or to bystanders.

Additional Safety Information

Read, understand and follow all safety messages, instructions, legal disclaimers and the software license agreement, before operation. Additional safety messages may also be included as applicable, in the product user manual, on product labels, within product software, in product packaging or on product documentation media.

General Safety Instructions

WARNING

Risk of unexpected vehicle movement.

- Block drive wheels with chocks before performing engine running tests.
- Unless instructed otherwise, set parking brake, and put gear selector in neutral or park.

• Firmly set the parking brake.

- If the vehicle has an automatic parking brake release, disconnect the release mechanism for testing and reconnect when finished.
- Do not allow bystanders to stand in front of or behind the vehicle while testing.
- Do not leave a running engine unattended.

A moving vehicle can cause death or serious injury.

WARNING

Risk of accident.

- Two people should be in the vehicle when driving on the road, one to drive and the other to attend to the equipment.
- If in a moving vehicle, make sure the tester and leads do not interfere with the driver. Accidents can occur when attention is not solely given to driving.

WARNING

Risk of personal injury.

- Keep yourself, test leads, clothing, and other objects clear of electrical connections and hot or moving engine parts.
- Do not wear watches, rings, or loose clothing when working in an engine compartment.
- Do not place equipment or tools on fenders or other places in the engine compartment.
- Barriers are recommended to help identify danger zones in the test area. Contact with electrical connections and hot or moving parts can cause injury.

WARNING

Risk of explosion.

- Wear safety goggles and protective clothing (user and bystander).
- Use equipment and tools in locations with ventilation providing at least four air changes per hour.
- Do not use this device in the presence of explosive vapors.

• Flammable fuel and vapors can ignite.

- Do not use this system in environments where explosive vapor may collect, such as in below-ground pits, confined areas, or areas that are less than 18 inches above the floor.
- Locate this equipment at least 18 inches or more above the floor.

- Do not smoke, strike a match, place metal tools or objects on the vehicle battery, or cause a spark in the vicinity of the battery. Battery gases can ignite.
- Avoid making an accidental connection between vehicle battery terminals through tools, jumper leads, and other items.

- Keep lighted cigarettes, sparks, open flames and other ignition sources away from batteries.
- Be sure ignition, headlights, and other accessories are off and that vehicle doors are closed before disconnecting vehicle battery cables. This also helps prevent damage to onboard computer systems.

- Do not expose tester to rain, snow, or wet conditions.
- Do not allow battery gases or acid to contact tester housing.

- Always disconnect battery ground connections before servicing electrical system components.
- Keep a dry chemical fire extinguisher (Class B) rated for gasoline, chemical and electrical fires in the work area.

Explosion can cause death or serious injury.

WARNING

Risk of fire.

- Wear safety goggles and protective clothing (user and bystander).
- Relieve fuel system pressure before opening lines and connections.

• Keep cigarettes, sparks, open flame, and other sources of ignition away from the vehicle.

• Gasoline, methanol, and oxygenated fuels are toxic and flammable and must be handled appropriately.

• Do not use carburetor sprays or fuel injector cleaning solvents when performing diagnostic tests.

• Keep open containers of flammable liquids, such as gasoline, away from operating equipment.

• Keep a dry chemical (Class B) fire extinguisher rated for gasoline, chemical, and electrical fires in the work area.

Fire can cause death or serious injury.

WARNING

Risk of short circuits and burns.

- Batteries can produce a short circuit current high enough to weld jewelry to metal.
- Remove jewelry such as rings, bracelets, and watches before working near batteries.

Short circuits and burns can cause injury.

WARNING

Risk of electric shock.

- Do not attempt to disassemble any battery or remove any component projecting from or protecting the battery terminals.

• Remove the Ground lead from the vehicle battery before removing or disassembling any vehicle electrical component.

• Prior to recycling, protect exposed terminals with heavy insulating tape to prevent shorting.

• Use extreme caution when working with circuits that have greater than 40 volts DC or 24 volts AC.

• Do not use electrical equipment on wet surfaces or exposed to rain.

• Always wear properly rated rubber insulated gloves when required or appropriate, particularly when working with voltages exceeding 40 volts DC or 24 volts AC.

• Do not operate equipment with damaged cords, damaged cables, or equipment has been dropped or damaged until it has been examined by a qualified service person.

Electric shock can cause injury.

WARNING

Risk of burns.

- Care must be taken as burns can occur from touching hot parts.

• Wear gloves when handling hot engine components.

• Do not remove radiator cap unless engine is cold. Pressurized engine coolant may be hot.

• Do not touch hot exhaust systems, manifolds, engines, radiators, sample probe, or other hot parts.

• Do not place test equipment or tools on fenders or other places in the engine compartment. Engine compartments contain electrical connections.

• Keep yourself, test equipment, clothing, and other objects clear of electrical connections.

Hot components can cause injury.

WARNING

Risk of poisoning.

- Adequate ventilation should be provided when working on operating engines.

• Route exhaust outside while testing with engine running.

• Use equipment or tools in locations with mechanical ventilation providing at least four air changes per hour. Engine exhaust contains odorless lethal gas.

• Wear protective gloves and safety goggles (user and bystander).

• Do not let cleaner contact skin, eyes, or mouth.

• Have plenty of fresh water and soap nearby. If throttle body cleaner contacts skin, eyes, or clothing, flush area with soap and water.

Poisoning can result in death or serious injury.

WARNING

Risk of eye injury. Debris, dirt, and fluids may drop from vehicles.

- Knock off any loose debris. Clean surfaces as needed to avoid the potential of falling debris, dirt, and fluids.

• Wear approved safety glasses when servicing vehicles.

Debris, dirt and fluids can cause serious eye injury.

WARNING

Risk of flying particles.

- Wear safety goggles while using compressed air. Compressed air can cause flying particles.

• Wear safety goggles while using electrical equipment. Electrical equipment or rotating engine parts can cause flying particles.

Flying particles can cause eye injury.

WARNING

Risk of expelling fuel, oil vapors, hot steam, hot toxic gases, acid, refrigerant, and other debris.

- Always wear safety goggles and protective clothing (user and bystander). Everyday eyeglasses only have impact resistant lenses; they are NOT safety glasses.

• Engine systems can malfunction expelling fuel, oil vapors, hot steam, hot toxic exhaust gases, acid, refrigerant, and other debris.

Fuel, oil vapors, hot steam, hot toxic gases, acid, refrigerant, and other debris can cause serious injury.

WARNING

Risk of expelling battery acid.

- Wear safety goggles and protective gloves (user and bystander). Everyday eyeglasses only have impact resistant lenses; they are NOT safety glasses.

• Make sure someone can hear you or is close enough to provide aid when working near a battery.

• Have plenty of fresh water and soap nearby. If battery acid contacts skin, clothing, or eyes, flush exposed area with soap and water for 10 minutes.

• Do not touch eyes while working near a battery.

• Do not let any material leaked from a battery come in contact with eyes or skin.

• Always make sure the battery polarities (+ and -) are correct when installing.

Battery acid is a highly corrosive acid that can burn eyes and skin.

CAUTION

Risk of incorrect or improper repair and/or adjustment.

- Do not rely on erratic, questionable, or obviously erroneous test data, information or results. If test data, information or results are erratic, questionable, or obviously erroneous, check to make sure that all connections and data entry information are correct and that the procedure was performed correctly.

• If test information or results are still suspicious, do not use them for diagnosis.

Contact Snap-on® Customer Care.

Improper repair and/or adjustment may cause vehicle or equipment damage or unsafe operation.

CAUTION

Risk of unsafe condition.

- Use only Snap-on power adapters and/or power cables.

• Use only the Snap-on adapter that is recommended for a specific product or series of products.

Use of non-Snap-on type power adapters or power cables can result in damage or unsafe conditions.

CAUTION

Risk of inaccurate data readings or damage.

- Stop operating immediately if the battery level is low.

• Recharge battery or connect AC adapter.

Operating with a low battery level can cause inaccurate data readings, loss of communication and possible damage.

Diagnostic Thermal Imager

WARNING

Risk of fire and explosion.

- Only use the Snap-on USB battery charger adapter approved for this device to charge the battery. Do not use a stand-alone or external battery charger, as improper charging or over-charging may occur.

• Only charge the battery when it is installed in this device.

• Do not attempt to disassemble or modify the battery or USB charger adapter, there are no serviceable parts.

• Only use the Snap-on lithium-ion battery approved for this device. Do not use any other battery or power adapter source.

• Do not expose the battery to fire, sunlight or other high temperature sources.

• Keep the battery dry from exposure to water or other liquids or moisture.

• The battery for this device is designed to only be used with this device. Do not use the battery for any other purpose.

• Do not connect (short) the positive terminal and the negative terminal of the battery to each other.

• Do not subject the battery to shock or vibration.

• Only charge the battery in the ambient temperature range of $\pm 0^{\circ}\text{C}$ to $+45^{\circ}\text{C}$ ($+32^{\circ}\text{F}$ to $+113^{\circ}\text{F}$).

• Do not change the battery while it is being charged.

• Make sure the device is "off" before opening the battery compartment.

• Do not allow children to handle or come into contact with the battery.

• Follow the battery manufacturer's instructions for proper handling, storage, and disposal of battery.

• Prior to recycling the battery, protect exposed terminals with heavy insulating tape to prevent shorting.

Improper battery handling, charging, and use of non-approved battery chargers can result in fire, explosion, and equipment damage which can cause death or serious injury.

Electric shock can cause injury.

WARNING

Risk of burns can occur from touching hot parts.

- Wear gloves when handling hot engine components.

• Do not remove radiator cap unless engine is cold. Pressurized engine coolant may be hot.

• Do not touch hot exhaust systems, manifolds, engines, radiators, sample probe, or other hot parts.

• Do not place test equipment or tools on fenders or other places in the engine compartment. Engine compartments contain electrical connections.

• Keep yourself, test equipment, clothing, and other objects clear of electrical connections.

Hot components can cause injury.

WARNING

Risk of poisoning.

- Adequate ventilation should be provided when working on operating engines.

• Route exhaust outside while testing with engine running.

Deutsch

Wichtige Sicherheitsanweisungen

Sicherheitsmeldungen enthalten ein Signalwort, das den Gefährdungsgrad anzeigt. Ggf. liefert ein Symbol eine grafische Beschreibung der Gefahrenquelle. Signalwörter sind:

GEFAHR

Weist auf eine unmittelbar drohende gefährliche Situation hin, die, wenn sie nicht vermieden wird, zu schweren Verletzungen oder sogar zum Tode des Benutzers oder umstehender Personen führen kann.

WANRUNG

Weist auf eine potenziell gefährliche Situation hin, die, wenn sie nicht vermieden wird, zu schweren Verletzungen oder sogar zum Tode des Benutzers oder umstehender Personen führen kann.

VORSICHT

Weist auf eine potenziell gefährliche Situation hin, die, wenn sie nicht vermieden wird, zu leichten oder mittelschweren Verletzungen des Benutzers oder umstehender Personen führen kann.

Zusätzliche Sicherheitsinformationen

Lesen, verstehen und befolgen Sie alle Sicherheitsmitteilungen, Anweisungen, Haftungsausschlüsse und den Softwarelizenzenvertrag, bevor Sie den Betrieb aufnehmen. Weitere Sicherheitsmitteilungen können außerdem in Benutzerhandbüchern für Produkte, auf Produktketten, in Produktsoftware, in Produktverpackungen oder in Produktdokumentationsmedien vorkommen.

Allgemeine Sicherheitsanweisungen

WANRUNG

Gefahr einer unerwarteten Fahrzeuggbewegung.

• Blockieren Sie die Antriebsräder mit Ketten, bevor Sie Motorlauftests durchführen.

• Sofort kein anders lautende Anweisung vorliegt, ziehen Sie die Feststellbremse an, und setzen Sie den Gangwahlhebel in die Neutral- oder Parkposition.

• Ziehen Sie die Feststellbremse fest an.

• Wenn das Fahrzeug über eine automatische Feststellbremsen-Entriegelung verfügt, trennen Sie den Entriegelungsmechanismus für die Dauer des Tests, und verbinden Sie ihn später wieder.

• Achten Sie darauf, dass während des Tests keine Zuschauer vor oder hinter dem Fahrzeug stehen.

• Lassen Sie ein Fahrzeug mit laufendem Motor nicht unbeaufsichtigt.

Bei einer unerwarteten Fahrzeuggbewegung können schwere Verletzungen oder Tod die Folge sein.

WANRUNG

Unfallgefahr.

• Bei Straßfahrten sollten sich zwei Personen im Fahrzeug befinden. Eine Person fährt, die andere bedient die Testausrüstung.

• Achten Sie darauf, dass Testgerät und Testleitungen in einem fahrenden Fahrzeug nicht die fahrende Person behindern.

Bei Ablenkung der fahrenden Person besteht Unfallgefahr.

WANRUNG

Verletzungsgefahr.

• Halten Sie sich selbst, Testleitungen, Kleidung und andere Objekte von elektrischen Anschlüssen und heißen oder beweglichen Motorteilen fern.

• Tragen Sie keine Armbanduhren, Ringe oder lose Kleidungsstücke, wenn Sie im Motorraum arbeiten.

• Platzieren Sie keine Geräte oder Werkzeuge auf Kotflügeln oder an anderer Stelle im Motorraum.

• Gefahrenzonen im Testbereich sollten mit Barrieren abgesperrt werden.

Bei Kontakt mit elektrischen Anschlüssen und heißen oder beweglichen Teilen besteht Verletzungsgefahr.

WANRUNG

Explosionsgefahr.

• Tragen Sie Schutzbrille und Schutzkleidung (Benutzer und Zuschauer).

• Verwenden Sie Geräte und Werkzeuge in Räumlichkeiten, deren Lüftung ständig mindestens einen vierfachen Luftaustausch garantiert.

• Verwenden Sie dieses Gerät nicht in der Nähe explosiver Dämpfe.

• Entflammbar Flüssigkeiten und Dämpfe können sich entzünden.

• Verwenden Sie dieses System nicht in Umgebungen, in denen sich explosive Dämpfe sammeln können, z. B. in Gruben, begrenzten Bereichen oder Bereichen, die weniger als 46 cm (18 zoll) über dem Boden liegen.

• Platzieren Sie dieses Gerät mindestens 46 cm über dem Boden.

• Rauschen Sie nicht, entzünden Sie kein Streichholz, legen Sie keine Werkzeuge aus Metall oder sonstige Gegenstände auf die Fahrzeuggbatterie, und erzeugen Sie in der Nähe der Batterie keine Funken. Batteriesäure können sich entzünden.

• Stellen Sie nicht versehentlich mit Werkzeugen, Verbindungsabläufen oder sonstigen Gegenständen eine Verbindung zwischen Batteriekontakten her.

• Halten Sie brennende Zigaretten, Funken, offenes Feuer und andere Zündquellen von Batterien fern.

• Achten Sie darauf, dass Zündung, Scheinwerfer und andere Nebenverbraucher ausgeschaltet und die Fahrzeuggtrennen geschlossen sind, bevor Sie Kabel von der Fahrzeuggbatterie trennen. Dies verhindert auch die Beschädigung von Bordcomputersystemen.

• Halten Sie das Gerät von Regen, Schnee oder feuchten Umgebungsbedingungen fern.

• Achten Sie darauf, dass das Gehäuse des Testgeräts nicht mit Batteriegasen oder Säure in Kontakt kommt.

• Trennen Sie stets die Masseanschlüsse der Batterie, bevor Sie an elektrischen Systemkomponenten arbeiten.

• Halten Sie einen chemischen Trockenfeuerlöscher (Klasse B) für Benzin-, Chemie- und Elektrobrände im Arbeitsbereich bereit.

Explosionen können zu schweren Verletzungen oder sogar zum Tod führen.

WANRUNG

Feuergefahr.

• Tragen Sie Schutzbrille und Schutzkleidung (Benutzer und Zuschauer).

• Lassen Sie den Druck im Kraftstoffsystem ab, bevor Sie Leitungen und Anschlüsse öffnen.

• Halten Sie Zigaretten, Funken, offenes Feuer und andere Zündquellen vom Fahrzeug fern.

• Halten Sie Benzol, Methanol und mit Sauerstoff angereicherte Kraftstoffe sind toxisch und entflammbar und müssen entsprechend behandelt werden.

• Verwenden Sie bei der Durchführung von Diagnosetests weder Vergasersprays noch Kraftstoffspritzventil-Reinigungsmittel.

• Halten Sie offene Behälter mit entflammbarer Flüssigkeiten wie Benzin von dem Gerät fern.

• Halten Sie einen chemischen Trockenfeuerlöscher (Klasse B) für Benzin-, Chemie- und Elektrobrände im Arbeitsbereich bereit.

Feuer kann zu schweren Verletzungen oder sogar zum Tod führen.

WANRUNG

Kurzschluss- und Brandgefahr.

• Batterien können einen Kurzschlussstrom produzieren, der stark genug ist,

Schnück mit Metallen zu verschweißen. Nehmen Sie Schmuckstücke wie Ringe, Armbänder und Uhren ab, bevor Sie in der Nähe von Batterien arbeiten.

Kurzschluss und Brände können Verletzungen verursachen.

WANRUNG

Gefahr von elektrischen Schlägen.

• Versuchen Sie nicht, Batterien zu zerlegen oder Komponenten zu entfernen, die von den Batteriekontakten abstehen oder diese schützen.

• Trennen Sie das Massekabel von der Fahrzeuggbatterie, bevor Sie elektrische Komponenten des Fahrzeugs entfernen oder demontieren.

- Bevor Sie die Batterie zum Recycling geben, schützen Sie hervorstehende Kontakte mit starkem Isolierband, um Kurzschlüsse zu vermeiden.
- Beim Arbeiten mit Schaltkreisen mit mehr als 40 Volt Gleichstrom (DC) oder 24 Volt Wechselstrom (AC) ist äußerste Vorsicht geboten.
- Verwenden Sie elektrische Geräte nicht auf feuchten Oberflächen und nicht im Regen.
- Tragen Sie immer dann, wenn es erforderlich oder angemessen ist, passende Isolierhandschuhe aus Gummi, insbesondere bei der Arbeit mit Spannungen über 40 Volt Gleichstrom (DC) oder 24 Volt Wechselstrom (AC).
- Benutzen Sie weder Geräte mit beschädigtem Netz- oder sonstigen Kabeln, noch Geräte, die zu Boden gefallen oder beschädigt sind, solange sie nicht von einer qualifizierten Servicekraft überprüft worden sind.
- Elektrische Schläge können Verletzungen verursachen.

WANRUNG

Verbrennungsgefahr.

• Vorsicht ist geboten, da das Berühren heißer Teile zu Verbrennungen führen kann.

• Tragen Sie beim Umgang mit heißen Motorkomponenten Schutzhandschuhe.

• Entfernen Sie den Kühlkörper erst, wenn der Motor kalt ist. Unter Druck stehende Motorkühlflüssigkeit kann heiß sein.

• Berühren Sie heiß Abgasysteme, Krümmer, Motoren, Kübler, Entnahmesonden oder andere heiße Teile nicht.

• Platzieren Sie keine Testgeräte oder Werkzeuge auf Kotflügeln oder an anderer Stelle im Motorraum. Motorräume enthalten elektrische Anschlüsse.

• Halten Sie sich selbst, Testgeräte, Kleidung und andere Objekte von elektrischen Anschlüssen fern.

Heiße Komponenten können Verletzungen verursachen.

WANRUNG

Vergiftungsgefahr.

• Bei der Arbeit an laufenden Motoren muss für angemessene Lüftung gesorgt sein.

• Leiten Sie die Abgase beim Testen des laufenden Motors nach außen.

• Verwenden Sie Geräte oder Werkzeuge in Räumlichkeiten, deren mechanische Lüftung ständig mindestens einen vierfachen Luftaustausch garantiert.

• Motorabgase enthalten geruchloses tödliches Gas.

• Tragen Sie Schutzhandschuhe und Schutzbrille (Benutzer und Zuschauer).

• Vermeiden Sie den Kontakt von Reinigungsmittel mit Haut, Augen oder Mund.

• Halten Sie reichlich sauberes Wasser und Seife bereit. Wenn Drosselklappengehäuse-Reiniger mit Haut, Augen oder Kleidung in Kontakt kommt, spülen Sie den Bereich mit Seife und Wasser.

Vergiftungen können zu schweren Verletzungen oder sogar zum Tod führen.

WANRUNG

Augenverletzungsgefahr!

Schmutz und Flüssigkeiten können vom Fahrzeug abfallen bzw. abtropfen.

• Klappen Sie jeglichen lockeren Schmutz ab. Reinigen Sie die Oberflächen so weit wie möglich, damit möglichst wenig Schmutz und Flüssigkeiten abfallen bzw. abtropfen.

• Tragen Sie bei der Arbeit an Fahrzeugen eine zugelassene Schutzbrille.

Schmutz und Flüssigkeiten können Augenverletzungen verursachen.

WANRUNG

Gefahr durch fliegende Partikel.

• Tragen Sie bei der Verwendung von Druckluft eine zugelassene Schutzbrille. Bei Verwendung von Druckluft können fliegende Partikel auftreten.

• Tragen Sie bei der Verwendung elektrischer Geräte eine zugelassene Schutzbrille. Bei Verwendung elektrischer Geräte oder durch rotierende Motorenteile können fliegende Partikel auftreten.

Fliegende Partikel können Augenverletzungen verursachen.

WANRUNG

Gefahr des Austretens von Kraftstoff.

• Tragen Sie Schutzbrille und Oldämpfer, heißen Dampfes, heißer toxischer Gase, Säure, Kühlmittel und Sonstiges.

• Tragen Sie stets Schutzbrille und Schutzkleidung (Benutzer und Zuschauer).

• Normale Brillen haben nur schlagzähre Gläser und sind KEINE Schutzbrillen.

• Bei Fehlfunktionen von Motorsystemen können Kraftstoff, Oldämpfer, heiße Dampf, heiße toxische Gase, Säure, Kühlmittel und Sonstiges austreten.

Kraftstoff, Oldämpfer, heißer Dampf, heißer toxischer Gase, Säure, Kühlmittel und Sonstiges können schwere Verletzungen verursachen.

WANRUNG

Gefahr des Austretens von Batteriesäure.

• Tragen Sie Schutzbrille und Schutzhandschuhe (Benutzer und Zuschauer).

• Brillen haben nur schlagzähre Gläser und sind KEINE Schutzbrillen.

• Wenn Sie in der Nähe einer Batterie arbeiten, stellen Sie sicher, dass sich jemand in Hörweite oder sonst wie nahe genug aufhält, um Ihnen ggf. Hilfe zu leisten.

• Halten Sie reichlich sauberes Wasser und Seife bereit. Wenn Batteriesäure mit Haut, Kleidung oder Augen in Kontakt kommt, spülen Sie den betroffenen Bereich 10 Minuten lang mit Wasser und Seife.

• Berühren Sie Ihre Augen nicht, wenn Sie in der Nähe einer Batterie arbeiten.

• Achten Sie darauf, dass aus einer Batterie ausgetretene Substanzen nicht mit Augen in Kontakt kommen.

• Achten Sie stets darauf, dass die Pole der Batterie (+ und -) korrekt ausgerichtet sind.

Batteriesäure ist hoch korrosiv und kann Augen und Haut verätzten.

VORSICHT

Gefahr falscher Reparatur und/oder Einstellung.

• Verlassen Sie sich nicht auf unregelmäßige, fragwürdige oder offensichtlich fehlerhafte Testdaten, Informationen oder Ergebnisse. Sind Testdaten, Informationen oder Ergebnisse unregelmäßig, fragwürdig oder offensichtlich fehlerhaft, führen Sie eine Überprüfung durch, um sicherzustellen, dass alle Verbindungen und Informationen zur Dateneingabe korrekt sind und der Vorgang richtig durchgeführt wurde.

• Wenn Testinformationen oder -ergebnisse immer noch suspekt sind, verwenden Sie sie nicht zur Diagnose. Wenden Sie sich an den Snap-on®-Kundendienst.

• Trennen Sie stets die Masseanschlüsse der Batterie, bevor Sie an elektrischen Systemkomponenten arbeiten.

• Halten Sie einen chemischen Trockenfeuerlöscher (Klasse B) für Benzin-, Chemie- und Elektrobrände im Arbeitsbereich bereit.

Explosionen können zu schweren Verletzungen oder sogar zum Tod führen.

VORSICHT

Gefahr unsicherer Betriebsbedingungen.

• Verwenden Sie nur